

Product	البنء الجمركى	الصنف
COVID-19 Vaccines All vaccines for human medicine, including COVID-19 vaccines, are classified in the same 6-digit subheading	3002.20	لقاحات فيروس كورونا COVID-19 : تبءء كافة اللقاحات للطب البشرى؁ بما فى ذلك لقاحات فيروس كورونا COVID-19؁ فى ذات البنء الفرعى ذات ستة أرقام
COVID-19 Test kits Diagnostic reagents based on polymerase chain reaction (PCR) nucleic acid test.	3822.00	اطقم اختبار لفيروس كورونا COVID-19 : كواشف تشخيصية أساسها اختبار الحمض النووى لتفاعل البلمرة المتسلسل (PCR).
COVID-19 Test kits Diagnostic reagents based on immunological reactions	3002.15	اطقم اختبار لفيروس كورونا COVID-19 : كواشف تشخيصية أساسها التفاعلات المناعية
Swab and Viral transport medium set A vial containing a culture media for the maintenance Of a viral sample and a cotton tipped swab to collect the sample put up together	3821.00	مجموعات مكونة من المسحات ووسط نقل الفيروس قارورة محتوية على وسط استزراع للحفاظ على العينة الفيروسية ومساحة باطراف قطنية لجمع العينة؁ مقدمة معاً
Glass containers for vaccines; Ampoules Vials or phials	7010.10 7010.90	أوعية من زجاج للقاحات: أنابيب (أمبولات) قوارير أو قناني

Disinfectants ,medical consumables and equipment related to vaccines	مطهرات ومستهلكات طبية ومعدات ذات الصلة باللقاحات	
Product	الصف	النبد الجمركى
Alcohol solution: Undenatured, containing by volume 80% or more ethyl alcohol	محلول كحول: غير معطل ، يحتوى على 80% وزنا او اكثر من الكحول الايثيلى	2207.10
Alcohol solution: Denatured ethyl alcohol, of any strength	محلول كحول: كحول ايثيلى معطل ، بأى تركيز	2207.20
Alcohol solution: Undenatured, 70% ethyl alcohol	محلول كحول: غير معطل ، يحتوى على 70% من الكحول الايثيلى	2208.90
Alcohol-based hand sanitizer This refers to liquid or gel alcohol-based sanitizers put up solely or principally for disinfecting skin to decrease infectious agents on the hands.	مطهر كحولى لليدين: يقصد بذلك المطهرات الكحولية بشكل سائل او جل (هلام) والمهياة خصيصاً أو بشكل حصرى لتطهير الجلد من اجل تقليل العوامل المسببة للعدوى باليدين.	3808.94
Other disinfectant preparations Put up in forms or packings for retail sale such as rubs and wipes impregnated with alcohol or other disinfectants. This refer to such products put up solely or principally for disinfecting.	محضرات مطهرة أخرى: مهياة باشكال أو فى عبوات للبيع بالتجزئة مثل المحضرات المستخدمة بالفرك والمناديل المشربة بالكحول أو غيرها من المطهرات. ويقصد بذلك المنتجات المهياة خصيصاً أو بشكل حصرى للتطهير.	3808.94
Wadding, gauze, bandages, cotton sticks and similar articles This only covers such goods either: - Impregnated or coated with pharmaceutical substances; or - Put up in forms or packings for retail sale for medical surgical, dental or veterinary use.	الحشو ، الشاش ، الضمادات ، أعواد القطن والمواد المماثلة يشمل ذلك فقط تلك المنتجات سواء: - مشربة أو مطلية بمواد صيدلانية؛ أو - مهياة فى أشكال أو عبوات للبيع بالتجزئة للاستخدامات الطبية، الجراحية، طب الأسنان أو الطب البيطرى.	3005.90
Syringes, with or without needles	حقن باير أو بدونها	9018.31
Tubular metal needles and needles for sutures	إبر وإبر معدنية أنبوبية للخياطة الجراحية	9018.32

Clinical waste This includes contaminated waste arising from the vaccination procedure, such as used syringes, with or without needles, used wadding or swabs, etc.	نفايات طبية يشمل ذلك النفايات الملوثة الناتجة عن اجراءات التطعيم، مثل الحقن المستعملة، وان كانت بالأبر، الحشو أو المسحات المستعملة، الخ.	3825.30
Medical, surgical or laboratory sterilizers, including autoclaves This covers such devices when they function using a change of temperature: usually through heating the devices to be sterilised with steam, boiling water or hot air. Other sterilisers, for example, sterilisers using ionizing radiation, are classified elsewhere. Classification of sterilisers that are not temperature based will depend on the type of steriliser.	اجهزة التعقيم الطبية أو الجراحية أو المختبرية، بما فى ذلك اجهزة تعقيم الأوتوكلاف يشمل ذلك تلك الاجهزة التي تعمل بتغيير الحرارة: عادة من خلال تسخين الاجهزة لتعقيمها بالبخار أو الماء المغلى أو الهواء الساخن. المعقمات الأخرى، على سبيل المثال، المعقمات التي تستخدم الأشعاع المؤين، تبند فى بنود أخرى. و يعتمد تبنييد المعقمات التي لا تستخدم الحرارة فى عملها على نوع المعقم.	8419.20
Ultra-violet irradiation equipment for disinfection purpose	اجهزة اشعاع بالأشعة فوق البنفسجية لأغراض التطهير	8543.70
Dry ice (solid carbon dioxide)	التلج الجاف (ثاني اكسيد الكربون الصلب)	2811.21
Freezing equipment Freezers of the chest type, not exceeding 800 l capacity Freezers of the upright type, not exceeding 900 l capacity Other freezing equipment	مجمدات مجمدات بشكل صناديق أفقية، لا تتجاوز سعتها 800 لتر مجمدات بشكل خزائن رأسية، لا تتجاوز سعتها 900 لتر غيرها من المجمدات .	8418.30 8418.40 8418.69